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Medicína v mnohých odvetviach dosahuje ne-
sporne významné úspechy. Percento prežitia no-
vorodencov? Super. Rozbijete sa na diaľnici a dajú 
vás dohromady? Skvelé. Liečba chorôb? Úbohá. V 
podstate medicína lieči len symptómy. Ak ale lieči-
te symptómy, nemôžete vyliečiť chorobu. Medicína 
nepátra po jej príčinách, pretože to nevie. Máme 
toľko múdrych lekárov, vedú nemocnice s veľkými 
rozpočtami a pritom nechcú poukázať na príčinu 
mnohých chorôb... Stravu a západný spôsob života. 

To je dôvod, prečo má konvenčná medicína taký 
problém s chronickými chorobami. Za polovicu úmr-
tí môžu choroby srdca a ciev, čo sú civilizačné ocho-
renia. Dlho roky ste úplne zdraví a zrazu príde prvý 
prejav ochorenia... smrť. A vtedy je neskoro na tab-
letku, neskoro na by-pass, neskoro na záchranku. 
Pokiaľ jeden z 2,5 človeka, ak si vôbec viete pred-
staviť 2,5 človeka, zomrie na ochorenie srdca a ciev, 
robí spoločnosť niečo zásadne zle. Všetci lekári na 
kameru vedia povedať, ako týmto úmrtiam predchá-
dzať. Prečo o tom ale nehovoria vo svojich ambu-
lanciách so svojimi pacientami? Nechcú im predľžiť 
život? Títo pacienti užívajú celý život lieky, ktoré ich 
nevyliečia. A práve u nich dáva zmysel začať s ne-
farmakologickou liečbou, ktorá nemá také vedľajšie 
účinky a za druhé, v celom rade ochorení má väčšie 
možnosti ovplyvniť základný problém. 

Ohromné finančné prostriedky za operácie srdca 
sa dajú vymeniť za zmenu toho, čo jete, čo pijete, 
ako žijete. Povedal som Vám už, že je to aj bez-
pečnejšie? Povedal som Vám, že je to lacnejšie? A 
funguje to veľmi spoľahlivo? Tak prečo všetci lekári 
neuprednostňujú tento prístup? Keď za roky praxe 
uvidíte pacientov, ktorých klinické posudky sú cel-
kom jasné a len pomocou konvenčnej medicíny 
tu už nemali byť a oni napriek tomu žijú a majú sa 
lepšie, ich nádory sa zmenšujú pretože užívajú „iba“ 
veľké dávky Reishi a vitamínu C, príznaky roztrú-
senej sklerózy miznú po nasadení Colostra, krvný 
tlak je po rokoch v norme pri užívaní Sivery a Super 
Omega-3, roky trvajúce bolesti kĺbov sa zmierňujú 
po nasadení „Freedomky“ či cukrovka, vysoký tlak a 
bolesti kĺbov „záhadne“ zmizli po absolvovaní diét-
neho programu s redukciou hmotnosti o 20 kg, čo 
aj lekár pacientovi 20 rokov odporúčal, len mu neu-
kázal, ako to má urobiť... 

To všetko Vás na 100% presvedčí, že robíte tú 
správnu vec a že tieto „obyčajné vitamíny“ či „drin-
ky“ predstavujú niečo viac a majú ohromný potenci-
ál telu pomôcť. Čo sa teda stane, ak budeme všetci 
jesť zdravo a užívať správne doplnky v správnych 
dávkach? Oh, asi tu budeme mať epidémiu zdra-
via. Dobrá správa je, že to môžeme zmeniť už dnes. 
Jedna z mála slobodných volieb, ktoré človek má, 
je to, čo bude a čo nebude jesť a ako zdravo bude 
žiť. Urobme teda všetko preto, aby sme naše telo 
posilnili a prestaňme mu ubližovať. 

To snáď dáva zmysel, nie? 
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